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Cc: EET erotterdam ni
From:

Sent: Fri 9/25/2020 7:54:46 PM

Subject: RE: CORONIT - HP zone _digitale verbetering werk nav pos uitsla

Received: Fri 9/25/2020 7:54:55 PM

geste [IEEE
Dank voorje e-mail. Ik stuur hem door naarIE

@ERER Zie onderaan de mails van [JEEZlen direct hieronder mijn antwoord. Wil jij hierje licht op laten schijnen? Zonder er al

te diep op in te gaan of mee aan het werk te gaan, kun je wellicht in mijn antwoord enkele aanvullingen typen?

wellicht kunnen jullie iets zeggen over mogelijkheden tav HPZone?

Mijn reactie:

N.a.v. ons gesprek en onderstaande een reactie van mij, met de kennis die ik heb uit de werkgroep en de werkvloer en mogelijke

opties die ik zie. Ik ben met je eens dat de huidige aantallen het wenselijk maken dat zoveel mogelijk wordt geautomatiseerd in

belang van eenieder.

Uitslagen doorgeven

Uitslagen doorgeven via SMS mag niet, en dat doen we nu ook niet, geen positieve en ook geen negatieve (want inderdaad beide

betreft een medische uitslag). Dat gebeurt daarom alleen in het portaal. Dat we daar nu geen positieven doorgeven, daar is bewust

voor gekozen.

Als we daarvoor zouden kiezen, zou de meest logische weg zijn via DigiD portaal. Maar dan moet wel aan de achterkant bij de

GGD’en een en ander geregeld worden qua telef. Bereikbaarheid bij vragen, etc. is daar inderdaad mee bezig.

Huisartsen informeren

lemand met COVID-19 diagnose krijgt in de brieven duidelijk gemeld dat hij niet zomaar naar de praktijk moet gaan. lk vermoed dat

ook niet bij iedere patient het dossier gecheckt wordt of een patient die een afspraak maakt een recente positieve uitslag heeft,

dus jouw probleem wordt denk ik niet opgelost, en ligt echt primair bij de patient (melden) en de huisarts (gezondheidscheck), wat

mij betreft.

In CoranlT inbouwen zou wellicht kunnen, maar dan moet het wel mogelijk zijn om middels NAW of BSN de huisarts met zekerheid

(via database zorgverzekeraar?) te achterhalen is. Anders wordt de koppeling onzeker. Ik vraag mij af of dat kan. Dan worden i.i.g.

niet alle uitslagen inzichtelijk voor de huisartsen, maar wel van hun eigen patienten. Een vraag die vast beantwoord kan worden.

In HPZone inbouwen zou de andere optie zijn. Net als versturen naar OSIRIS zou er een knop kunnen kamen, om een

standaardbericht naar de ingevoerde huisarts te sturen via zorgmail rechtstreeks in het HIS. Ook die vraag kan vast beantwoord

worden, of dit technisch kan.

Bottom line hierbij is in ieder geval, dat zeker moet zijn, dat de juiste huisarts wordt benaderd, want anders krijgen huisartsen

uitslagen waar ze niets mee kunnen/hoeven etc. En dat zal snel over hele grote aantallen gaan.

Hoe verder?

Is er draagvlak bij de artsen voor deze opties? Dat kan uitgevraagd worden en wellicht door de artsen die deze mail lezen al worden

beantwoord. Als die behoefte breed leeft, moeten we dat vragen aan onze DPG-en en die zullen het vast bij GGDGHOR neerleggen.
Laten we [EY reactie afwachten en dan afstemmen welke vervolgstappen gezet kunnen/moeten worden.

Groet, prettig weekend.

van:INCE)EEE@ Rotterdam. nl>
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 17:09

ACES @ggdfryslan.nl>; @rivm.nl>;

@ggdzl.nl>; @vrln.nl>;

@GGDBZO.nl>
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cc:INSETSIEM¢ oterdam i
Onderwerp: CORON IT - HP zone _digitale verbetering werk nav pos uitsla

IEEE belde je vanmiddag kort en beloofde nog een mail te sturen naar jullie artsenwerkgroep betr coron it, en ik stuur de mail

ook naar de voorzitter van de HP zone gebruikers groep

2 issues ter overdenking discussie — ook evt in LOI

Het verstrekken van positieve uitslagen
+ In begin is geroepen dat die mondeling moeten omdat het een medische diagnose zou betreffen. Een negatieve uitslag is

dat ook, want uitslag geen infectie.

* Er wordt gebeld en in het hele land zijn hiervoor enorme vertragingen.
+ Ziin er niet andere oplossingen denkbaar

o Toch SMSen? Automatisch? Overdag?
= Er werd gesteld dat dat niet mag

— maar we zijn in crisis en soa uitslagen worden al jaren gesmst.
Uiteraard moet over voor en nadelen verder nagedacht

o Inzage via webportaal?
Dit zou ook in lijn discussies passen om een deel van index uitleg en info voor contacten via webportaal te laten gaan (wat nav LOI

afgelopen week geopperd is en waar ook met jou over gesproken heeft)

Huisartsen informeren over positieve COVID uitslagen

Huisartsen willen graag de positieve uitslagen weten en dat is terecht in kader van individuele zorg voor hun patient maar ook voor

hun praktijkvoering.
* GGDen doen dat nu verschilend.

o Sommige bellen / sommige schrijven brief/ sommige beide / en sommige zargmail / en sommige laten het aan de

patient over,

o Met de oplopende achterstanden lukt dat ook steeds minder en vooral niet tijdig.
+ Dit kan ernstige gevolgen hebben voor de individuele patient maar ook potentiele besmettingen in de huisartsenpraktijk

o Zo hoorden wij gisteren van een huisarts in een achterstandswik dat een patient op de praktijk kwam die COVID

diagnose gekregen had en vermoedelijk gevraagd was dat aan de huisarts te vertellen (maar dat niet gedaan
had), dat deze op het gewone huisartsenspreekuur gekomen was. we zien de krantenkoppen al:

coronabesmettingen in huisartsen praktijk doordat GGD huisarts niet geinformeerd heeft. (ja we informeren de

patient maar niet op tijd meer en ze begrijpen het ook niet alles; en in principe kan je goed hulpverlenerschap
(lees als GGD huisarts informeren) niet afschuiven op de patient.

Wat zou er kunnen:

« CORONIT

o Kan er niet verplicht gevraagd worden wie de huisarts is bij elke aanvrager
= Blijkens onderstaande mail wil de LHV dat niet maar waarom eigenlijk niet?

» aan de ene kant willen ze wel uitslagen maar snelle info naar huisarts kan alleen als je die weet.

eo Knelpunt zou kunnen zijn dat mensen niet goede huisarts opgeven
= Zou huisarts op een andere manier opgevraagd kunnen?

e Zin er registers voor BSN — verzekering — huisarts?

* Via BSN koppeling aan goede huisarts (de paar onverzekerden lossen we op andere manier op)
o Als dat geregeld zou kunnen worden zouden huisartsen ook negatieve uitslag kunnen krijgen

o Volgens de strenge wetten moeten we toestemming huisartsen informeren vragen.
= Maar kan je in tijden van crisis niet zeggen: voor uw eigen gezondheid is het van belang dat uw huisarts

de uitslag krijgt (selectief evt : als u covid heeft),
eo Zonder uw expliciete weigering gaan we ervan uit dat we uw huisarts informeren.

eo Dat laatste zou je zelfs in kunnen bouwen in het aanvragen van testen en de info daarover. Opt
out.

* HP zone

o Zou een andere optie kunnen zijn om via HP zone te linken naar zorgmail.
o Huisartsen automatisch vinden via zorgmail en informeren — liefst via automatische brief, (er schijnt van alles te

kunnen wat we nog niet gebruiken)

lk ben benieuwd wat jullie hiervan vinden.
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Zouden jullie eea aan kunnen kaarten in jullie overleg met CORON IT? (liefst met LHV erhij )
Is het iets voor LOI?

Zien jullie mogelijkheden om dit in HP zone groep te bespreken

lk denk dat we nog veel meer digitaal kunnen en nu binnen de 2° golf nog steeds gehinderd worden door te weinig digitalisering.
(naast nog wel wat andere hindernissen)

Sterkte voor een ieder en ik ben benieuwd naar jullie reactie

Met vriendelijke groet,

Gemeente Rotterdam

Maatschappelijke Ontwikkeling
Afdeling PGW&Z Publieke Gezondheid

Team S&S (soa en seksualiteit)
Schiedamsedijk 95

Postbus 70032 3000 LP Rotterdam

Mobielze |Website www.rotterdam.nl (WF @

5.1.2e

eT
gisteren 17 uur EE naar [IIEEECEE

Ha

Het project om CoronlT voor huisartsen te ontsluiten is gestart. Streven is om eind oktober, begin november toegang gereed te

hebben.

Dat gaat overigens om het maken van afspraken op dezelfde manier als nu via de website gebeurt, maar dan met een ingang via het

HIS.

Uitslagen gaan we via CoronlT niet inzichtelijk maken (behalve in een 2° fase voor de testen die door de huisarts zijn aangevraagd).
Dat zou vereisen dat we bij iedereen die daarom vraagt de huisarts moeten vastleggen én de toestemming van de client moeten

vragen om de uitslag te delen.

De LHV is het met ons eens dat dat geen goed plan is.

Er is wel een grote behoefte aan het delen van positieve uitslagen, maar dat zou vanuit BCO moeten, waar toch weer contact met

iedereen is.

Met vriendelijke groet,

Vindt u deze informatie onduidelijk? Wij geven graag een toelichting.
Geef het door aan de afzender wanneer deze e-mail niet voor u is en verwider dit bencht

DISCLAIMER Veiligheidsregio Fryslan:
Een per e-mail verzonden mededeling is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Indien u niet de geadresseerde bent, wordt u verzocht de afzenderte
informeren. Aan de inhoud van deze e-mail en eventuele bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend, tenzij schriftelijk uitdrukkelijk anders is overeengekomen.
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Binnen Veiligheidsregio Fryslan werken Brandweer Fryslan en GGD Fryslan aan de brandweerzorg, publieke gezondheidszorg, rampenbestrijding en

crisisbeheersing. Meer informatie over onze organisatie vindt u op www.veiligheidsregiofryslan.nl, www.gadfryslan.nl en op www.brandweerfryslan.nl.


